
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 453/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ορισμός εκπροσώπων του Δήμου στο διοικητικό 
& εποπτικό συμβούλιο και τη γενική συνέλευση 
της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. 

 
Σήμερα 27 Οκτωβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 23/10/2014 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου του Δ.Σ. που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. 
Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 
7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 
10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 
13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Ι.Χειμώνας, 
16)Λ.Ακριβόπουλος, 17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 
19)Ε.Ιακωβίδου, 20) Χ. Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
22)Α.Σιακαβάρας, 23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 
25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 
28)Ζ.Πατσίκας, 29) Α. Καγκελίδης, 30)Γ.Γουλτίδης, 
31)Ι.Παπαγιάννης, 32)Η.Τσιφλίδης, 33)Σ.Ελευθεριάδου, 
34)Ν.Μπέκης, 35)Π.Παπαδίνα, 36)Α.Αποστολόπουλος, 
37)Α.Μαρκούλης, 38)Σ.Στουγιάννος, 39)Γ.Μελιόπουλος. 

Γ. Κάκαρης, Μ. Παπαϊωάννου, 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. 
Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1)Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ.Π.Τσαπαρόπουλος και αποχώρησε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 450/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Λαζαρίδης και προσήλθε ο κ.Ζ.Πατσίκας. 
3)  Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 451/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Σ.Ελευθεριάδου, 
Η.Τσιφλίδης, Ι.Παπαγιάννης, Λ.Ακριβόπουλος, Α.Καγκελίδης, Δ.Κουλουριώτης, Ν.Μπέκης, Μ.Σουμελίδης και επανήλθαν οι 
κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ελευθεριάδου, Μ.Σουμελίδης, Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 452/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Κουλουριώτης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 453/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 454/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησαν οι κ.κ Ζ.Πατσίκας, 
Ε.Ιακωβίδου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 456/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 457/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 460/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Μ.Σουμελίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 463/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Τραπεζανλής, Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 464/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 465/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Δ.Τραπεζανλής και αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Σοφιανίδης, 
Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μπέκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 467/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 472/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 473/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 3ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 22-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου Βοργιαζίδη, 
που έχει ως εξής: 

 Όπως είναι γνωστό ,ο Δήμος Βέροιας είναι μέτοχος της εταιρίας με την επωνυμία 
«ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΗ ΝΟΜΟΥ ΗΜΑΘΙΑΣ Α.Ε.- Αναπτυξιακή Ανώνυμη εταιρία Ο.Τ.Α.» και το 
διακριτικό τίτλο «ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε.», κατέχοντας ποσοστό στο μετοχικό κεφάλαιο της εταιρίας 
22,05% (είκοσι δύο και πέντε τοις εκατό), που μεταφράζεται σε 1.450 (χίλιες τετρακόσες πενήντα) 
μετοχές ,ονομαστικής αξίας είκοσι εννέα (είκοσι εννέα) ευρώ η κάθε μία. 

Με την από 09-10-2014 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της εταιρίας, αποφασίστηκε 
η σύγκληση Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης των μετόχων της, στις 30-10-2014 ,για την εκλογή νέου 
Διοικητικού και Εποπτικού Συμβουλίου (σχετ. το αρ. Γ.Ε.Μ.Η. 020914926000/ΑΡ.Μ.Α.Ε. 
33619/52/Β/95/3 έγγραφό της- πρόσκληση) . 

Στο άρθρο 10 του καταστατικού της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. (ΦΕΚ 329/19-01-2004 & 9979/29-08-
2008 Τ. Α.Ε. & ΕΠΕ ) ορίζεται ότι: 

«ΆΡΘΡΟ  10ο: ΣΥΝΘΕΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
1. Η εταιρία διοικείται από ΔΣ που απαρτίζεται από 11 μέλη. 
Από αυτά τρία (3) μέλη ορίζονται από τους Δήμους Βέροιας, Νάουσας, Αλεξάνδρειας, 

Ειρηνούπολης, τρία (3) μέλη ορίζονται  από τις Ενώσεις Γεωργικών Συνεταιρισμών του Νομού 
Ημαθίας που είναι μέτοχοι στην Εταιρία, ένα (1) μέλος ορίζεται  από το Νομαρχιακό Συμβούλιο 
της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης και τα υπόλοιπα τέσσερα (4) μέλη  εκλέγονται από τη Γενική 
Συνέλευση όλων των μετοχών μεταξύ των προσώπων που διαθέτουν κάποιες γνώσεις ή εμπειρία σε 
σχετικά με το σκοπό της Εταιρίας θέματα. Θα ορίζεται επίσης και ένα (1) μέλος από τους 
εργαζόμενους στην Εταιρία και εφόσον αυτή θα απασχολεί προσωπικό πάνω από είκοσι (20) 
άτομα, οπότε και θα πρέπει κατά τον ορισμό του Δ.Σ. να γίνει σχετική τροποποίηση του άρθρου 
αυτού. 

2. Το Διοικητικό Συμβούλιο έχει νόμιμη υπόσταση, ακόμα και αν έχουν εκλεγεί ολιγότερα ή 
παραιτηθούν ή οπωσδήποτε αποχωρήσουν ορισμένα μέλη αρκεί ο αριθμός αυτών που παραμένουν 
να είναι  το λιγότερο οκτώ (8). 

3. Τα μέλη του Διοικητικού  Συμβουλίου πρέπει να είναι Έλληνες πολίτες και να διαμένουν 
μόνιμα στην Ελλάδα.» 

Συνοπτικά: 
Ι) τα τρία μέλη (3) ορίζονται από τους Δήμους Βέροιας, Νάουσας και Αλεξάνδρειας, μετά 

από σχετικές αποφάσεις των Δημοτικών τους Συμβουλίων 
ΙΙ) τα τρία μέλη (3) μέλη ορίζονται από τις Ενώσεις Γεωργικών Συνεταιρισμών του Νομού 

Ημαθίας, με σχετικές αποφάσεις των Διοικητικών τους Συμβουλίων αντίστοιχα 
ΙΙΙ) ένα μέλος (1) ορίζονταν στο παρελθόν από το Νομαρχιακό Συμβούλιο, μετά όμως την 

ισχύ του Ν. 3852/22010 και την κατάργηση της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας, αρμόδιο για 
το διορισμό του είναι το Περιφερειακό Συμβούλιο και  

ΙV) τέσσερα μέλη (4) θα εκλεγούν από την έκτακτη Γενική Συνέλευση  
Λόγω του ότι ο αριθμός των εργαζομένων δεν υπερβαίνει τους είκοσι (20) , δεν ορίζεται 

εκπρόσωπος στο Διοικητικό  συμβούλιο της εταιρίας. 
Στο άρθρο 36 παρ. 1 τα μέλη του Εποπτικού Συμβουλίου , που έχει τριμελή σύνθεση, 

ορίζονται τα εξής: 
«ΆΡΘΡΟ 36ο : ΕΠΟΠΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
1. Στην Εταιρεία συνιστάται ΕΠΟΠΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ που έχει τουλάχιστον τρία μέλη. 

Το ένα τρίτο (1/3) των μελών του ορίζεται από τους μετόχους Δήμους. 
Το άλλο ένα τρίτο (1/3) από τις Ενώσεις Γεωργικών Συνεταιρισμών του Νομού Ημαθίας 

που είναι μέτοχοι στην Εταιρία και το υπόλοιπο ένα τρίτο (1/3) από το Νομάρχη Ημαθίας. Το ίδιο 
πρόσωπο δεν μπορεί να μετέχει και στο Διοικητικό Συμβούλιο και στο Εποπτικό Συμβούλιο». 

Συνοπτικά: 
Ι) το ένα μέλος ορίζεται από τους Δήμους μετόχους της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. ,ήτοι τους Δήμους 

Βέροιας , Νάουσας και Αλεξάνδρειας 
ΙΙ) ένα μέλος ορίζεται από τις Ενώσεις Γεωργικών Συνεταιρισμών του Νομού Ημαθίας και  



ΙΙΙ) ένα μέλος ορίζεται πλέον μετά την ισχύ του Ν. 3852/22010 και την κατάργηση της 
Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης Ημαθίας, από τον Αντιπεριφερειάρχη ή τον Περιφερειάρχη. 

Έχοντας υπόψη τα πιο πάνω, καθώς και το συνημμένο καταστατικό της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. 
παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας ν’ αποφασίσει για: 

1. τον ορισμό  εκπροσώπου του Δήμου Βέροιας στο Διοικητικό Συμβούλιο της 
ΑΝ.ΗΜΑ.Α.Ε. 

2. τον ορισμό εκπροσώπου για τη συμμετοχή του στη διαδικασία ορισμού ενός 
Συμβούλου που θα εκπροσωπεί τους Δήμους-μετόχους της ΑΝ.ΗΜΑ.Α.Ε. στο Εποπτικό 
Συμβούλιο της εταιρίας 

3. τον ορισμό εκπροσώπου ή εκπροσώπων για τη συμμετοχή του Δήμου στην έκτακτη 
Γενική Συνέλευση της ΑΝ.ΗΜΑ.Α.Ε. κατανέμοντας αντίστοιχα τις μετοχές («ΆΡΘΡΟ 9ο: 
ΔΙΚΑΙΩΜΑ ΜΕΤΟΧΟΥ. Κάθε μετοχή παρέχει το δικαίωμα μίας ψήφου στη Γενική Συνέλευση») 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Η ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε., στην οποία Πρόεδρος είναι ο κ. Καραπαναγιωτίδης (και 

νομίζω ότι πρέπει να δοθεί ο λόγος και σε αυτόν για να μας πει κάποια πράγματα), θα εκλέξει νέο 
Δ/κό Συμβούλιο. 

Θεωρώ ότι η  ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. είναι ένα εργαλείο που θα πρέπει να το διαχειριστούμε όσο το 
δυνατόν πιο σωστά, για να παράγει αποτελέσματα καλύτερα από αυτά που παράγει μέχρι τώρα, 
χωρίς αυτό να αποτελεί μομφή για τον κ. Καραπαναγιωτίδη. 

Επίσης θα πω το προφανές, ότι η νέα διοίκηση θα κάνει οικονομικό έλεγχο, τα 
αποτελέσματα του οποίου θα γνωστοποιηθούν σε όλους.  

Ως μέλος στο Δ/κό Συμβούλιο της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. προτείνω τον κ. Σ. Ασλάνογλου, για το 
Εποπτικό τον κ. Λ. Ακριβόπουλο και ως εκπροσώπους στη Γενική Συνέλευση τους κ.κ. Α. 
Λαζαρίδη με 725 μετοχές, και Β. Λυκοστράτη με 725 μετοχές. 

Αποστολόπουλος: Οι Δήμοι του Ν. Ημαθίας θα εκλέξουν 3 μέλη στο Δ/κό Συμβούλιο; 
Πόσες Ε.Γ.Σ. μετέχουν στην ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε.; 
Οι μετοχές του Δήμου είναι 1450. Πόσους θα εξουσιοδοτήσουμε εμείς για τη Γ.Σ. της 

ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε.;  
Τι δυνατότητες παρέμβασης έχουμε στη Γ.Σ. με το ποσοστό των μετοχών που έχουμε; 
Μελιόπουλος: Παρότι ο Δ. Βέροιας είναι ο μεγαλύτερος μέτοχος της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. και με 

αφορμή αυτά που είπατε, ότι δηλ. η ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. είναι σημαντική θα ήθελα να κάνω δυο 
ερωτήσεις. 

Από πού χρηματοδοτείται η ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε.; Έχει εργαζόμενους; Με τι είδους σύμβαση 
απασχολούνται;  

Δήμαρχος: Όλα αυτά τα άφησα εσκεμμένα με τον κ. Καραπαναγιωτίδη, γιατί εδώ και 
αρκετά χρόνια εκτελεί αμισθί καθήκοντα Προέδρου, έχει κάνει έργο και θεωρώ ότι πρέπει να κάνει 
μια αναφορά στο έργο του. 

Κε Αποστολόπουλε, ότι γράφεται στο εισηγητικό σημείωμα προέρχεται από το καταστατικό 
της εταιρίας. Οι Ε.Γ.Σ. επί της ουσίας δεν υπάρχουν γιατί έχουν πτωχεύσει. Υπάρχουν βέβαια οι 
δικηγόροι που τις εκπροσωπούν, αλλά ακόμη κι αυτό δε μας ενδιαφέρει γιατί ακόμη και με 8 μέλη, 
σύμφωνα με το καταστατικό, το Δ/κό Συμβούλιο μπορεί να λειτουργήσει και να λάβει αποφάσεις. 

Προτείνω να στείλουμε 2 εκπροσώπους στη Γ.Σ. που θα έχουν από 725 μετοχές ο καθένας. 
Αυτό που προσδοκούμε είναι τουλάχιστον ένας ακόμη να εκλεγεί στο Δ/κό Συμβούλιο. 

Αποστολόπουλος: Γιατί επιλέξαμε να στείλουμε 2 άτομα κι όχι 3 ή 4; 
Δε θα επηρεαζόταν το αποτέλεσμα στη Γ.Σ.; 
Δήμαρχος: Όχι γιατί έχει να κάνει με το ποσοστό των μετοχών που κατέχει ο καθένας. Θα 

μπορούσαμε να στείλουμε μόνο έναν, αλλά προτείνω να στείλουμε 2, για να έχουμε πιο σφαιρική 
άποψη. Και 10 συμβούλους να στέλναμε, δε θα άλλαζε κάτι. 

Καραπαναγιωτίδης: Σε αυτή την εταιρία είμαι Πρόεδρος εδώ και περίπου 5 χρόνια, χωρίς 
όμως μισθό ή κάποια αποζημίωση και αυτό το τονίζω, διότι όλοι οι Πρόεδροι πριν από εμένα 
πληρώνονταν, χωρίς αυτό να είναι κακό. Αυτός που προσφέρει έργο, που έχει ευθύνες, παίρνει 
αποφάσεις, που δε μπορεί να επενδύσει γιατί είναι σε αυτή τη θέση, πρέπει να αμείβεται. 

Γιατί το έκανα εγώ; Γιατί η εταιρία είχε οικονομικά προβλήματα κι έπρεπε να σταθεί στα 
πόδια της. Έτσι λοιπόν έκρινα ότι δεν έπρεπε να πληρώνομαι κι αυτά τα χρήματα να μένουν στην 



εταιρία, γιατί αυτή η εταιρία είναι ένας μοχλός ανάπτυξης, δυστυχώς ο μοναδικός μοχλός 
ανάπτυξης των ΟΤΑ στην Π.Ε. Ημαθίας. Γι’ αυτό το λόγο ήταν ιδρυτικά μέλη όλοι οι Δήμοι κι οι 
Ε.Γ.Σ. Βέβαια μετέπειτα δόθηκε η δυνατότητα να μπορούν να συμμετέχουν επιχειρήσεις ή και 
σύλλογοι.  

Η εταιρία αυτή τη στιγμή έχει 2 μόνιμους υπαλλήλους, που πληρώνονται μέσω 
προγραμμάτων (δεν υπάρχει χρηματοδότηση από κάποιο ταμείο), όπως πληρώνονται και τα 
υπόλοιπα λειτουργικά έξοδα της επιχείρησης. Έχουμε υλοποιήσει προγράμματα LEADER και 
προγράμματα ΟΠΑΑΧ. Τα προγράμματα LEADER απευθύνονταν στους ορεινούς όγκους του 
Νομού κι επένδυσαν πάρα πολλοί δημότες δήμων του νομού μας  

Αυτή τη στιγμή είναι σε εξέλιξη πρόγραμμα LEADER για τον κάμπο, υπάρχουν πολλοί 
ενδιαφερόμενοι επενδυτές.  

Μπορεί κατά καιρούς να έχετε ακούσει πολλά πράγματα, αλλά να ξέρετε ότι όταν ανέλαβα 
από τον κ. Σπάρτση δε ζήτησα να γίνει οικονομικός έλεγχος κι ούτε έβαλα ορκωτούς λογιστές, 
γιατί είχα τη δυνατότητα να ελέγξω, να δω τι παραλαμβάνω, τι υποχρεώσεις υπήρχαν και πως 
δημιουργήθηκαν. Όταν ανέλαβε ο κ. Ουσουλτζόγλου βάλαμε ορκωτούς λογιστές με τα γνωστά 
αποτελέσματα. Παραδίδοντας την εταιρία βεβαίως και πρέπει να μπουν ορκωτοί λογιστές ώστε να 
ξέρει αυτό που παραλαμβάνει τα προβλήματα και τις εκκρεμότητες, αν υπάρχουν αυτές. 

Μια εταιρία που είχε προβλήματα, που όντως χρωστά αυτή η εταιρία, αλλά όλα αυτά είναι 
διαχειρήσιμα. Ποια εταιρία δε χρωστά και δεν έχει ανοίγματα; Δε δημιουργήθηκαν επί των ημερών 
μας, δυστυχώς η ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. πλήρωσε, πληρώνει κι εύχομαι να μην πληρώνει αμαρτίες των 
μετόχων της, διότι οι Δήμοι δεν είχαν τη δυνατότητα να δίνουν με εύκολο τρόπο μελέτες σε 
ιδιώτες, τις έδιναν μέσω της ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. κι έτσι δημιουργήθηκαν χρέη από την υποχρέωση που 
είχαν οι Δήμοι προς την ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. 

Όλα αυτά θα τα δει η νέα διοίκηση που θα αναλάβει κι εγώ τους συνιστώ (επί των ημερών 
μου δεν είχε γίνει) να μη γίνονται χάρες σε Δήμους, συλλόγους ή ιδιώτες. Σαν Νομαρχία στηρίξαμε 
την ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε., δίνοντας χρήματα και δουλειές στην ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. για να μπορέσει να 
σταθεί στα πόδια της και να ανταπεξέλθει στο δύσκολο έργο που είχε. Είναι μια εταιρία που ο 
Δήμος πρέπει να συμμετέχει, γιατί κι ο ίδιος ο Δήμος κατέθεσε προτάσεις και θα υλοποιήσει έργο.  

Αν κλείσει η εταιρία, δε θα μπορεί να υλοποιηθεί το πρόγραμμα LEADER,  κι εδώ 
υπάρχουν πολλοί άνθρωποι που έχουν επενδύσει ή θέλουν να επενδύσουν, γι’ αυτό κι ο Δήμος 
πρέπει να συμμετέχει και να στηρίζει με οποιονδήποτε τρόπο την εταιρία, γιατί η εταιρία είναι 
χρήσιμη στο Δ. Βέροιας και στην Π.Ε. Ημαθίας. 

Μελιόπουλος: Βλέπω ότι ο Δήμαρχος κι ο κ. Καραπαναγιωτίδης συμφώνησαν για το τι 
προσφέρει η ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. Δεν εκπλήσσομαι βέβαια, προέκυψε από την πολιτική των 
κυβερνήσεων ΠΑΣΟΚ και ΝΔ που τους στηρίζατε και σας στήριζαν. 

Η ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε. δεν έχει προσφέρει έργο που να ανταποκρίνεται στα συμφέροντα των 
λαϊκών στρωμάτων. Το είπατε κι εσείς οι ίδιοι ότι είναι μεσάζοντας (με άλλες λέξεις) μεταξύ αυτών 
που ωφελούνται από Ευρωπαϊκά Προγράμματα, αμείβεται για αυτό και επιπλέον έχει και χρέη. Δε 
μας είπατε, όταν και αν κλείσει, γιατί οι εταιρίες συνήθως κλείνουν όταν έχουν χρέη, ποιος θα 
φορτωθεί αυτά τα χρέη. 

Επειδή είμαστε αντίθετοι σε αυτές τις επιχειρήσεις, θα απέχω από την ψηφοφορία για τον 
ορισμό εκπροσώπων. 

Αποστολόπουλος: Θεωρώ πολύ σημαντικό θεσμό την ΑΝ.ΗΜΑ. Α.Ε., διότι υλοποιεί πολλά 
προγράμματα κι είναι σημαντικό να έχει συμμετοχή ο Δ. Βέροιας που έχει 1.450 μετοχές. 

Εμείς θα ψηφίσουμε υπέρ του ορισμού εκπροσώπων, με την επισήμανση όμως τέτοια 
σοβαρά θέματα να έρχονται νωρίτερα στο Δ.Σ., διότι σήμερα είμαστε τρεις ημέρες πριν τη Γ.Σ. θα 
πρέπει να υπάρχει καλύτερη οργάνωση, να βλέπουμε καλύτερα τα θέματα και προς τη σωστή 
κατεύθυνση για να βελτιώσουμε τη διεισδυτικότητα και τη συμμετοχή του Δήμου σε αυτό το 
σοβαρό θεσμό. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α. Μαρκούλης, Σ. Στουγιάννος. 
Ο δημοτικός σύμβουλος Γ. Μελιόπουλος απείχε από την ψηφοφορία του παραπάνω 

θέματος. 



Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-9-2014 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Την από 9-10-2014 πρόσκληση της εταιρίας «Αναπτυξιακή Νομού Ημαθίας Α.Ε.»  
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) και του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 
(Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 
 

Α) Ορίζει τον δημοτικό σύμβουλο Στυλιανό Ασλάνογλου ως μέλος του Διοικητικού 
Συμβουλίου της εταιρίας «Αναπτυξιακή Νομού Ημαθίας Α.Ε.», το οποίο θα προκύψει από την 
Έκτακτη Γενική Συνέλευση της 30ης Οκτωβρίου 2014 των μετόχων της εν λόγω εταιρείας, 
σύμφωνα με το άρθρο 10 του Καταστατικού της. 

Β) Ορίζει  τον δημοτικό σύμβουλο Λεωνίδα Ακριβόπουλο ως εκπρόσωπο του Δήμου 
Βέροιας για τη συμμετοχή του στη διαδικασία ορισμού ενός (1) συμβούλου που θα εκπροσωπεί 
τους Δήμους Βέροιας, Νάουσας και Αλεξάνδρειας στο Εποπτικό Συμβούλιο της εταιρίας 
«Αναπτυξιακή Νομού Ημαθίας Α.Ε.», σύμφωνα με το άρθρο 36 του Καταστατικού της. 

Γ) Ορίζει ως εκπροσώπους του Δήμου Βέροιας για τη συμμετοχή τους στην Έκτακτη 
Γενική Συνέλευση της εταιρίας «Αναπτυξιακή Νομού Ημαθίας Α.Ε.» της 30ης Οκτωβρίου 2014, 
σύμφωνα με το άρθρο 25 του Καταστατικού της και του Νόμου περί Ανωνύμων Εταιρειών, τους 
παρακάτω δημοτικούς συμβούλους και τους κατανέμει τις μετοχές του Δήμου Βέροιας, ως εξής: 

1. Αριστομένης Λαζαρίδης  με 725  μετοχές 
2. Βασίλειος Λυκοστράτης  με 725  μετοχές 

ΣΥΝΟΛΟ 1.450  μετοχές 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  453 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Η. Μπατσαράς  
Δ. Κουλουριώτης  Ν. Αγγέλου  
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  12-11-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Η. Τσιφλίδης 
Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  

 
 
 
 
 
 

 


